
 
 

 

Sülysáp Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. november 24-én 18.00-
kor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Farkas Ferenc, Munkhártné Szántai Márta, Seprős Viktor, Süli Richárd 
települési képviselők, később érkezett: Cseri Péter 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző, Smidtné Nagy Terézia adó-és 
pénzügyi irodavezető 
Meghívottként: Herczig József ebrendész és kollégája 
Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel köszöntelek benneteket a munkaterv szerinti 
novemberi testületi ülésen. Szeretettel köszöntöm megjelent vendégünket Herczig József 
ebrendészt és kollégáját. Kecser István képviselőtársunk jelezte távolmaradását. Megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület 9 tagja közül 6 jelen van, a testület határozatképes. A meghívóval 
megkaptátok a napirendet, illetve a tegnapi nap folyamán került pluszban kiküldésre egy 
előterjesztés a Szent István tér 17/C. szám alatti bérlemény bérleti díjával kapcsolatosan, melyet 
a 12. pontban vennénk napirendre. A napirendhez van-e még valakinek hozzászólása?  
dr. Tóth Krisztina jegyző: Szeretném, ha hozna a Képviselő-testület két formális döntést a 
Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról, illetve az önkormányzati SZMSZ 
módosításáról kormányzati funkciókódok ügyében. A részleteket majd a napirendi pontoknál 
elmondanám. 
Horinka László polgármester: Rendben, tehát ezek lesznek a 13. és 14. napirendi pont. A 
napirendhez van-e még valakinek hozzászólása? Ha nincs, kérem, aki egyetért az ismertetett 
napirenddel szavazzon. 

 
Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztett 
napirendet elfogadta. 
 

Az ülés napirendje: 
1./  Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről (1ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./  Beszámoló az ebrendészeti feladatok ellátásáról (2ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./  Tájékoztató az önkormányzat és intézményei 2022. háromnegyedévi 
gazdálkodásáról; a költségvetési rendelet módosítása (3ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 



 
 

 

4./  Év végi jutalmazás az önkormányzati intézményeknél (4ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./  Rendeletalkotás egyes helyi díjak mértékének módosításáról (5ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./  Támogatási igény benyújtása a 2023. évi járási startmunka közfoglalkoztatási 
programra (6ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
7./  Helyi gyermekintézmények környékének forgalomszabályozása (7ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
8./  Szilvafasor utca forgalomcsillapítása (8ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
9./  Vételi ajánlat a Sülysáp 2348, 2514 és 2515 hrsz. alatti ingatlanokra (9ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
10./ Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása (10ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
11./ Képviselő-testület 2023. évi munkatervének elfogadása (11ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
12./ Szent István tér 17/C. szám alatti bérlemény bérleti díj elengedése iránti kérelem 

(+1ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Sülysápi Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testülete SZMSZ-ének módosítása 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

 
Horinka László polgármester: Mielőtt rátérnénk a napirend tárgyalására, szeretnék egy 
örömhírt bejelenteni. Arról értesültünk a mai napon, hogy önkormányzatunk összesen 550 
millió Ft összegű Európai Uniós támogatásban részesült, amiről ma meg is kaptuk a támogatói 
okiratokat. Ebből 150 millió forint belterületi utak fejlesztésére, 400 millió forint pedig a helyi 
szociális infrastruktúra fejlesztésre fordítható. Mindkét pályázat esetében sikerült a pályázható 
maximális összeget elnyernünk. Ezt megelőzően márciusban már megjött a döntés egy 
harmadik TOP Plusz pályázatról, ami 300 millió Ft-ról szólt. Szintén az idén nyertünk 34 millió 
Ft-ot a Belügyminisztérium által kiírt intézményi infrastruktúrafejlesztési pályázaton, így ebben 
az évben már közel 900 millió Ft-nál tartunk, és még várjuk a döntést az energiahatékonysági 
fejlesztésre beadott pályázatunkról.  
Katus Norbert alpolgármester: LEADER támogatásban is nagyon jól állunk, összességében 
130 millió Ft-hoz sikerült hozzájutni az elmúlt támogatási ciklusban.  
 

1./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Az első napirendi pontot mindenki olvashatta, a legfontosabb 
hír elhangzott napirend előtt. Van-e kérdés, észrevétel? A LED csere programhoz annyit fűznék 
hozzá, hogy mintegy 240 igénylő volt, abból négyen nem fogadták el a feltételeket, és így nem 
írták alá a szerződést, nem vették át az izzókat. Azt gondolom, hogy ezzel sok családnak tudtunk 
segíteni, hogy energiát és pénzt tudjanak megtakarítani. Viszont szomorú, hogy a több mint 
háromezer sülysápi háztartásból, csak ennyi élt ezzel az ingyenes lehetőséggel. 



 
 

 

Süli Richárd képviselő: Lehet, hogy a többség már ennyire környezettudatos. 
Horinka László polgármester: Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs más, kérem, aki 
elfogadja a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló a tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
162/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről szóló, 
az SZMSZ 21. § (5) bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

2./ NAPIRENDI PONT 

Beszámoló az ebrendészeti feladatok ellátásáról  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Olvashattátok a beszámolót, ismét köszöntöm Herczig József 
ebrendészt és kollégáját. Esetleg szeretné-e szóban kiegészíteni a beszámolót? A kimutatás 
alapján láttuk mikor, hol voltak, mit intéztek. Hogyan zajlik a feladatellátás? Mik a helyi 
tapasztalatok? 
Herczig József ebrendész: Köszönöm szépen a meghívást. 36 településen látom el ezt a 
tevékenységet, Sülysáp nem kirívó eset köztük. Viszont egy témát szeretnék felvetni: az 
állatvédelmi bírság bevezetését. Egyre több önkormányzat jut el oda, hogy amikor már 
sokadszorra kell befogni és a gazdájának visszaadni egy chippel ellátott ebet, ne csak az 5000 
Ft-os térítési költséget, hanem bírságot is fizessen. A hivatalnak mindig jelezzük 
jegyzőkönyvben az ilyen eseteket. Természetesnek veszik azt is, ha már harmadszor viszem 
vissza az állatot. Pilisen például bevezették, hogy amikor a második jegyzőkönyvet leadom, a 
hivatal megbünteti a tulajdonost.  
Horinka László polgármester: Ezt én is támogatnám a visszaesőknél. 
Herczig József ebrendész: Közel ötven alkalommal jártam Sülysápon idén. Jövőre árat fogunk 
emelni a gázolaj árának emelkedése miatt, a szerződés felülvizsgálásra fog kerülni 
településenként. Jelenleg 70.000 Ft+áfa díjért látjuk el havonta a szolgáltatást.  
Horinka László polgármester: Az ötven alkalom sok vagy kevés? 
Herczig József ebrendész: Mendén évente hatszor-hétszer vagyok jelen. 
Horinka László polgármester: Mondjuk Mende fele akkora, mint Sülysáp. 
Katus Norbert alpolgármester: És Gyömrőn? 
Herczig József ebrendész: Gyömrőn kb. 400 címünk volt. 
Horinka László polgármester: Ez kirívóan sok. 
Herczig József ebrendész: Pécelen mindennapos jelenlétünk van, mert úgymond ott egy új 
város épült. Rengeteg tetemet szedünk össze. Monoron összeszedünk egy hónapban 70-80 
tetemet, Pécelen 400-500-at havonta.  
Katus Norbert alpolgármester: Közterületen vagy máshol? 
Herczig József ebrendész: Közterületen a legtöbbet, mivel megépítették az új kerülőutat. 
Farkas Ferenc képviselő: Ez vegyes? 



 
 

 

Herczig József ebrendész: Igen, őz, róka, kutya, macska. Szerződésünk van a 
vadásztársasággal, mert nem szállíthatunk csak külön megbízással, mert az állat az állam 
tulajdonában van. De Pécelen és Gyömrőn szállítunk, ezért ilyen sok. 
Katus Norbert alpolgármester: Annyit kérhetnénk a hivataltól, hogy jegyző asszony járja 
körbe a helyszíni bírság bevezetésének témáját.  
Farkas Ferenc képviselő: Mennyi a bírság kiszabott nagyságrendje? 
Herczig József ebrendész: Halásztelken 75.000 Ft-ért bírságolják meg az eb tulajdonosát 
második alkalommal. 
Katus Norbert alpolgármester: Én abszolút támogatom a tudatos állattartást, de szerintem 
Sülysápon nincs nagy probléma. 
Horinka László polgármester: Javaslom, hogy fogadjuk el a beszámolót és kérem jegyző 
asszonyt, hogy járja körbe a lehetőségeket, és erről a következő alkalommal számoljon be a 
testületnek. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja az ebrendészeti 
beszámolót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
163/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete HD-
Herczig Kft. beszámolóját az ebrendészeti feladatok tárgyévi 
ellátásáról elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, szolgáltató 

 
/18:12 Herczig József és kollégája távoznak az ülésről./ 
 
3./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató az önkormányzat és intézményei 2022. háromnegyedévi 

gazdálkodásáról; a költségvetési rendelet módosítása  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta a beszámolót és a 
költségvetés módosítását. Illetve javasolták, hogy ismét tegyünk közzé listát a tartozókról, mint 
pár évvel ezelőtt. Van-e kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, szavazunk, a tájékoztatóról 
határozattal, a költségvetés-módosításról rendelettel. Először szavazunk a háromnegyedévi 
tájékoztatóról; kérem, aki elfogadja, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
164/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
Önkormányzat gazdálkodásának 2022. III. negyedévi helyzetéről 
szóló tájékoztatást elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Kérem, hogy szavazzunk a költségvetés-módosításról, aki 
elfogadja, szavazzon! 
 



 
 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

rendeletet alkotta: 

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2022. (...) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat és intézményei 2022. évi költségvetéséről szóló 

2/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
/18:15 Cseri Péter települési képviselő megérkezett az ülésre; a Képviselő-testület 9 tagja közül 
7 van jelen, a testület határozatképes./ 
 
4./ NAPIRENDI PONT 

Év végi jutalmazás az önkormányzati intézményeknél  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta az előterjesztett 
határozati javaslatot.  
Cseri Péter képviselő: A határozati javaslatot kiegészítve – elnök úr távollétére tekintettel a 
PVB elnökhelyetteseként – szeretnék javaslatot tenni a Képviselő-testületnek arra, hogy 
polgármester úr és alpolgármester úr is a tavalyival azonos, azaz egyhavi munkabérüknek 
megfelelő jutalomban részesüljenek. 
Horinka László polgármester: Köszönjük szépen személyesen is és a dolgozóink nevében is. 
Egyúttal bejelentem érintettségemet. 
Katus Norbert alpolgármester: Én szintén. 
Horinka László polgármester: Annyi pontosítást még tennék, hogy a rezsitámogatás 
összegének egyértelműsítése végett határozatba a nettó 50.000 Ft helyett a bruttó összeg, azaz 
a 75 188 Ft kerül. Van-e még hozzászólás, kérdés? Ha nincs, az elhangzott javaslatot teszem 
fel szavazásra, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 2 tartózkodás mellett a következő 

határozatot hozta: 
165/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ megköszönve az apparátus egész éves megfeszített munkáját 

az önkormányzati intézmények dolgozóinak év végi 
jutalmazására – a várható bérmaradvány és az általános 
tartalék keret terhére – 15 millió Ft + járulékainak megfelelő 
keretet biztosít, melynek az intézmények közötti felosztására 
a polgármestert kéri és hatalmazza fel, 

2./ Horinka László polgármestert és Katus Norbert 
alpolgármestert – az önkormányzat ezévi eredményeinek 
elismeréseként – egy-egy havi bruttó bérüknek megfelelő 
jutalomban részesíti, 

3./ az önkormányzati szervek dolgozói részére személyenként 
egyszeri bruttó 75.188 Ft összegű rezsitámogatást nyújt, 
melynek 10 millió Ft + járulékainak megfelelő összegét a 
költségvetés általános tartalék keretének terhére biztosítja, 



 
 

 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert, a jegyzőt és az 
intézményvezetőket a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2022. december 10. 
Felelős: polgármester, jegyző, intézményvezetők 

 

5./ NAPIRENDI PONT 

Rendeletalkotás egyes helyi díjak mértékének módosításáról  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta a rendeletmódosítást. 
Októberi ülésünkön felülvizsgáltuk a helyi adók és díjak mértékét, és 2023. január 1-jei 
hatállyal koncepcionálisan döntöttünk egyes díjtételek emeléséről, amit rendeletben kell 
véglegesíteni, tehát már csak egy formális dologról van szó. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha 
nincs, kérem, aki egyetért a rendeletmódosítással, szavazzon 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2022. (...) önkormányzati rendelete  

egyes helyi díjak mértékének módosításáról 
 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 

6./ NAPIRENDI PONT 

Támogatási igény benyújtása a 2023. évi járási startmunka 

közfoglalkoztatási programra 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Láthattátok az előterjesztést, mindkét bizottság tárgyalta és 
elfogadásra javasolta az előterjesztett határozati javaslatot. Az előterjesztés alapján egy 8 fős, 
12 hónap terjedelmű startmunka-programra nyújtanánk be támogatási igényt a következő évre. 
Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a támogatási igény benyújtásával, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
166/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, 
hogy 
1./ Sülysáp Város Önkormányzata részt kíván venni a 2023. évi 

járási startmunka közfoglalkoztatási programban; 
2./ a program keretében 8 fő segédmunkás közfoglalkoztatási 

bérének, szociális hozzájárulási adójának, beruházási és 
dologi költségeinek 100 %-ban történő támogatására kíván 
kérelmet benyújtani a következő pillérre: - Illegális 
hulladéklerakó-helyek felszámolása és vízelvezetési 
feladatok elvégzése Sülysápon (8 fő)  



 
 

 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
szükséges intézkedések megtételére.  

Határidő: 2023. január 13. 
Felelős: polgármester, jegyző 

 

7./ NAPIRENDI PONT 

Helyi gyermekintézmények környékének forgalomszabályozása  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Köszönjük szépen a képviselőknek, hogy körbejárták az 
intézmények területét. A PVB és a HSZB is tárgyalta ezt az előterjesztést. A PVB azzal a 
módosítással fogadta el, hogy a Malom utcai iskolánál a beton virágtartó ládák ne kerüljenek 
kihelyezésre, mert nagyon leszűkítené a két forgalmi sávot. A parkolónak nincs meg az a 
mélysége, mely szabványossá tenné a parkolót, mert az autók hátulja kilóg a forgalmi sávba. 
Ahhoz, hogy két autó elférjen biztonsággal egymás mellett, sokszor ki kell térni. Ha oda beton 
virágtartókat helyezünk, abból gyakori autótörés lehet. Ezzel a megfontolással el tudjátok 
fogadni a javaslatot? 
Süli Richárd képviselő: Utólagosan le is teszteltem. Egy dologgal még kiegészíteném, mert 
legutóbb bölcsődevezető asszony említette, hogy az intézmény parkolója magánterület, tehát 
magánterület tábla kihelyezését belevenném.  
dr. Tóth Krisztina jegyző: Hétfőtől péntekig kizárólag bölcsődei dolgozók és szülők részére, 
egy ilyen tábla kellene, mert miért ne lehetne vasárnapi piackor használni? 
Süli Richárd képviselő: Mi a határidő, amíg el tudja végezni a TÁVÜSZ?  
Horinka László polgármester: A táblázást a TÁVÜSZ meg tudja csinálni február közepéig, 
de mire a felfestést el lehet végezni és találunk egy céget, azt olyan április végére tervezhetjük. 
Katus Norbert alpolgármester: Mit értetek EBM-kamionok miatti súlykorlátozás 
bevezetésén, ami úgymond egyirányúsítja a Dózsa György és a Kossuth Lajos utcát? 
Horinka László polgármester: A kiváltó ok, amiért képviselő társam ezt beleírta, az az, hogy 
az interneten láttunk egy vitát arról, hogy a reggeli iskolakezdés időszakában szembetalálkozott 
ott a helyi járatú autóbusz és az EBM kamionja, és nem fértek el. A szülők fel vannak 
háborodva, mindenhol meg akarnak állni, mindenki autóval hozza-viszi a gyermekét. Az EBM 
is megkeresett engem, hogy olvasták ezt a beszélgetést, és lenne egy olyan javaslatuk, hogy ők 
használhatnák-e ilyen célra a Kossuth Lajos utcát, akkor oda-vissza járatnák a kamionokat. Ez 
nekem nem tetszett. De ha elfogadnánk kölcsönösen, hogy ugyanabban a körjáratban mennének 
a kamionjaik, mint ahogy a mi buszaink, akkor soha nem találkoznának szembe. Igaz, a Kossuth 
Lajos és a Dózsa György utca sem túl széles. Azt nem lehet megcsinálni, amit a szülők 
szeretnének, hogy korlátozzuk a kamionokat. A kamionok két óránként járnak, mert 
folyamatosan biztosítaniuk kell az anyagot a munkavégzéshez. Erre a problémára azt a 
megoldást találtuk ki, hogy a 7,5 t feletti járműveknek egy körjárat lenne a Dózsa György utca 
- Gáspár köz – Kossuth Lajos utca útvonalon.  
Katus Norbert alpolgármester: Kérdés az, hogy ez akkora probléma-e, hogy a szétesőben 
lévő Gáspár közre és a keskeny Kossuth utcára ráküldjünk egy olyan kamionforgalmat, ami 
egyébként nem jár arra. A busz után sem fog cammogni a kamion, ki fogja nyomni a padkát. 
Én hagynám a Dózsán a forgalmat, mert nagy terhelést adnánk így a másik két utcának. 
Farkas Ferenc képviselő: Egyértelmű. 
Süli Richárd képviselő: Először én is visszakoztam. Az EBM fontossága nagy, szempont, 
hogy ők is működjenek. Egy-két szülőnek gond csak szerintem. Azzal tudjuk még esetleg 
kordában tartani a helyzetet, hogy a sápi iskolánál felfestjük a parkolót. 



 
 

 

Horinka László polgármester: Az is felmerült, hogy ha a pedagógusok parkolását meg tudnák 
oldani az iskola udvarán, az a hely felszabadulna. 
Munkhártné Szántai Márta képviselő: De az óvoda dolgozói is ott állnak. 
Katus Norbert alpolgármester: Én azt javaslom, hogy menjünk ki a helyszínre a problémás 
időszakban. Az a gond, hogy mindenki egyszerre tömörül ott. Semmiféle megállást ne legyen!  
Süli Richárd képviselő: Tehát most kivesszük a súlykorlátozást a javaslatból. 
Horinka László polgármester: A javaslat az, hogy a beton virágtartók és a súlykorlátozó ne 
kerüljön ki. A táblák kihelyezésére a határidő február 15., a felfestések határideje április 30., 
illetve a bölcsődénél a parkoló szabályozását javasoljuk még a továbbiakban. Kérdés, 
hozzászólás van-e még? Ha nincs, kérem, aki egyetért az elhangzottakkal, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
167/2022. (IX. 29.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közúti 
közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 34. § (2) bekezdésével 
kapott jogkörében a gyermekek védelme érdekében a település 
gyermekintézményei környezetében a következő 
forgalomszabályozási intézkedéseket hozza: 
1./ a gyermekintézmények (óvodák, iskolák) környezetében 

„Vigyázz gyermekek!” figyelemfelhívó táblák kihelyezése;  
2./ a Sülysápi Móra Ferenc Általános Iskola telephelye 

környezetében, a Gárdonyi Géza utca 21. szám előtt 
„megállni és várakozni tilos” tábla kihelyezése, a tilalmat az 
útpadkára is kiterjesztő kiegészítő táblával; 

3./ Sülysápi Móra Ferenc Általános Iskola Malom utcai épülete 
előtt a páratlan számozású oldalon a sportpálya bejáratánál 
„megállni és várakozni tilos” tábla kihelyezése, az útszegélyt 
sárgára festése és az iskolaépület előtti parkoló felfestése; 

4./ Sülysápi Szent István Általános Iskola előtt az útszegély 
sárgára festése; 

5./ Balassi Bálint utcai óvoda előtti szakaszon mindkét irányban 
30 km/h sebességkorlátozó tábla kihelyezése; 

6./ Mátyás király utcai óvoda előtt murvás parkoló kialakítása; 
7./ Gólyahír Bölcsőde parkolójában parkolót jelző tábla 

kihelyezése a „munkanapokon kizárólag a bölcsődébe 
érkezők számára” kiegészítő felirattal. 

Határidő: 1./ 2023. február 15.; 2-3./ 2023. április 30. 
Felelős: polgármester 

 

8./ NAPIRENDI PONT 

Szilvafasor utca forgalomcsillapítása  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta, és egyetért az előterjesztett határozati 
javaslattal. Érkezett egy megkeresés önkormányzatunkhoz, melyben egy utcában lakó kéri, 
hogy a Szilvafasor utca sebességkorlátozása érdekében intézkedjünk utcabútor vagy egyéb 
forgalomcsillapító eszköz kihelyezéséről. Nem látjuk indokoltnak. Kérdés, hozzászólás van-e? 
Ha nincs, kérem, aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, szavazzon. 



 
 

 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
168/2022. (XI. 24.) ÖKT határozati javaslat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közúti 
közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 34. § (2) bekezdésével 
kapott jogkörében megtárgyalta a Sülysáp, Szilvafasor utca 
forgalomcsillapító műtárggyal való ellátásának lehetőségeit és 
feltételeit, azonban az utca paramétereit és forgalmát tekintve 
nem tartja azt indokolt és arányos intézkedésnek.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

9./ NAPIRENDI PONT 

Vételi ajánlat a Sülysáp 2348, 2514 és 2515 hrsz. alatti ingatlanokra 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta, elfogadásra javasolta a vételi ajánlatot. Egy 
helyi lakos 5.000.000 Ft összegű vételi ajánlatot terjesztett elő, az önkormányzat 1/1 arányú 
tulajdonában álló, Sülysáp 2348, 2514 és 2515 hrsz. alatti területekre, melyeket 
növénytermesztésre, állattartásra kíván hasznosítani. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, 
kérem, aki a vételi ajánlatot elfogadja, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
169/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a, valamint a 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján 
1./ Kis-Kasza Gyöngyi Erika sülysápi lakosnak (személyes 

adatok zártan kezelve) az önkormányzat 1/1 arányú 
tulajdonában álló Sülysáp 2348, 2514 és 2515 hrsz. alatti 
ingatlanokra tett bruttó 5.000.000 Ft összegű vételi ajánlatát 
elfogadja; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, az adásvételi szerződés aláírására. 

    Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

10./ NAPIRENDI PONT 

Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A házszámozással kapcsolatos előterjesztést a PVB tárgyalta, 
elfogadásra javasolta. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a házszám 
megállapításával, szavazzon. 
 



 
 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
 
170/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének jogkörében eljárva a közterületek 
elnevezése és a házszámozás szabályairól szóló 11/2020. (VIII. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján a Sülysáp, Laky dűlő közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 1. 
mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
Felkéri a jegyzőt, mint címképző szervet a változásoknak a Központi Címregiszteren való 
átvezetésére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
1. melléklet  

SÜLYSÁP 
LAKY DŰLŐ 

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 
2411 - - 107. 

 
11./ NAPIRENDI PONT 

Képviselő-testület 2023. évi munkatervének elfogadása  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta. Van-e 
kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a Képviselő-testület 2023. évi 
munkatervének elfogadásával, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
171/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ A Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 16/2019. 

(XII. 13.) önkormányzati rendelet 12. §-a alapján a 2023. 
évre szóló munkatervét a mellékletben foglaltak szerint 
fogadja el. 

2./ Felkéri a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 
testületi munkaterv alapján fogadják el. 

3./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ülések technikai 
feltételeinek biztosításáról gondoskodjanak. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2022. decemberi ülés; 3./ folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző, bizottsági elnökök 

 

12./ NAPIRENDI PONT 

Szent István tér 17/C. szám alatti bérlemény bérleti díj elengedése 

iránti kérelem 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 



 
 

 

 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta, és támogatta a kérelmet, miszerint engedjünk 
el három havi bérleti díjat, reménykedve abban, hogy egyenesbe tud kerülni a vállalkozás, és 
tovább tudja bérelni a bérleményt és biztosítani a szolgáltatást. Viszont így 1 millió Ft 
bevételkieséssel kell számolni. 
Farkas Ferenc képviselő: Minden hozzáállás kérdése, hosszú távú érdekünk fűződik hozzá. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Ebben az esetben egyfajta elvárható gesztus lett volna a részéről, 
ha már most kéri a szerződés meghosszabbítását. Javasolom, hogy a támogató döntésnek legyen 
az a feltétele, hogy megkötésre kerüljön az újabb öt éves szerződést, amiben vállalják, hogy ha 
egy éven belül felmondják, akkor meg kell fizetniük az elengedett bérleti díjat. 
Horinka László polgármester: Ez szerintem vállalható a részükről, de egyeztetek velük. Van-
e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a három havi bérleti díj elengedésével 
és a rezsitartozás részletekben való megfizetésével, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
172/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a, a Lakástv., valamint a 10/2011. (IV. 20.) önkormányzati 
rendelet alapján Süli Enikő, a Fitwell Center edzőterem 
üzemetetője kérelmére hozzájárul a Sülysáp, Szent István tér 
17/C. szám alatti bérlemény vonatkozásában az önkormányzat 
felé felhalmozódott rezsitartozás részletekben való 
megfizetéséhez; továbbá a bérlemény három havi (2022. 10-11-
12. hó) bérleti díját – tekintettel az ágazat több éve tartó nehéz 
helyzetére – elengedi. 

    Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

13./ NAPIRENDI PONT 

Sülysápi Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Jegyző asszonyé a szó. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Sajnálatos módon továbbra is az a jogszabály, hogy az intézmények 
alapító okiratának tartalmaznia kell azokat a kormányzati funkciókódokat, amelyekre 
kiadásokat könyvelünk, így akármikor beesik valami új tevékenység, az alapító okiratot 
módosítani kell, mert sem számfejteni, sem könyvelni nem tudunk. Ilyen most a Polgármesteri 
Hivatal vonatkozásában a népszámlálás, aminek elszámolásához fel kell venni a 013210 Átfogó 
tervezési és statisztikai szolgáltatások COFOG-ot. Ennek jóváhagyását kérem a testülettől. 
Horinka László polgármester: Rendben, köszönöm. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, 
kérem, aki egyetért a Sülysápi Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításával, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
173/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek. b) 



 
 

 

és 9. § b) pontjával keletkeztetett alapítói és fenntartói jogkörében 
eljárva  
1./ a Sülysápi Polgármesteri Hivatal (székhelye: 2241 Sülysáp, 

Szent István tér 1., PIR: 392125) egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okiratát a 2022/PH/3. számú módosító okirattal 
módosítja, és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
2022/PH/4. számú alapító okiratot adja ki; 

2./ felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a változások törzskönyvi 
nyilvántartáson történő átvezetése iránt. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
14./ NAPIRENDI PONT 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testülete SZMSZ-ének 

módosítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Hasonló a helyzet, van néhány kormányzati funkciókód, amire 
szükségünk lenne az önkormányzati könyvelésben. A használt COFOG-ok az SZMSZ-t 
megállapító önkormányzati rendelet függelékében szerepelnek, így elegendő határozattal 
dönteni róla. A következőkről lenne szó: 041140 Területfejlesztés igazgatása, 041237 
Közfoglalkoztatási mintaprogram, 042120 Mezőgazdasági támogatások, 047120 Piac 
üzemeltetése, 082042 Könyvtári állomány gyarapítása, nyilvántartása, 082092 Közművelődés 
- hagyományos közösségi kulturális értékek gondozása, 091140 Óvodai nevelés, ellátás 
működtetési feladatai, 104031 Gyermekek bölcsődében és mini bölcsődében történő ellátása és 
107055 Falugondnoki, tanyagondnoki szolgáltatás. 
Horinka László polgármester: Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a 
felsorolt kormányzati funkciók felvételével az önkormányzat SZMSZ-ébe, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
174/2022. (XI. 24.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Képviselő-testület és szervei szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 16/2019. (XII. 13.) önkormányzati 
rendelet 6. függelékében szereplő, az önkormányzat 
közfeladatait és szakmai alaptevékenységét leíró 
kormányzati funkciók listáját a következőkkel bővíti: 

041140  Területfejlesztés igazgatása 
041237  Közfoglalkoztatási mintaprogram 
042120  Mezőgazdasági támogatások 
047120  Piac üzemeltetése 
082042  Könyvtári állomány gyarapítása, nyilvántartása 
082092  Közművelődés - hagyományos közösségi 

kulturális értékek gondozása 
091140  Óvodai nevelés, ellátás működtetési feladatai 
104031  Gyermekek bölcsődében és mini bölcsődében 

történő ellátása 
107055  Falugondnoki, tanyagondnoki szolgáltatás 



 
 

 

2./ felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a változások törzskönyvi 
nyilvántartáson történő átvezetése iránt. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
 
Horinka László polgármester: Ha nincs más, a napirend végére értünk. Köszönöm 
mindenkinek a részvételt és a munkát; az ülést bezárom. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 

 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

 

  1. melléklet 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2022. (...) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat és intézményei 2022. évi költségvetéséről szóló 

2/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdésének a) és f) pontjával, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 
(a továbbiakban: Áht.) 23. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében eljárva 
a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 
A Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat és intézményei 
2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet 1-9. melléklete 
helyébe e rendelet 1-9. melléklete lép. 
 

2. § 
 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát veszti.  
 
 
Sülysáp, 2022. november 24.  
 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

 

  2. melléklet 
 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2022. (...) önkormányzati rendelete  

egyes helyi díjak mértékének módosításáról 
 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdésének a) pontjában, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésének 2. pontjában és 108. § (1) bekezdésében foglaltakra 
tekintettel a következőket rendeli el: 
 
 

1. § 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzati lakások és nem 
lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló 10/2011. (IV. 20.) 
önkormányzati rendelete 2. mellékletének helyébe az 1. melléklet lép. 
 

2. § 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendeletének 4. 
melléklete helyébe a 2. melléklet lép. 
 

3. § 
 
Ez a rendelet 2023. január 1-jén láp hatályba, majd az azt követő napon hatályát veszti. 
 

  
Sülysáp, 2022. november 24. 
 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

1. melléklet a 15/2022. (…) önkormányzati rendelethez 

 
„2. melléklet a 10/2011. (IV. 20.) önkormányzati rendelethez 

 
Önkormányzati lakások minimális bérleti díjai 

2023. január 1-jétől 
 

 A B 
1.  Lakás komfortfokozata Bérleti díj mértéke 
2.  összkomfortos 1.200 Ft/m2/hó 
3.  komfortos 900 Ft/m2/hó 
4.  félkomfortos 600 Ft/m2/hó 
5.  komfort nélküli 300 Ft/m2/hó 

 
 
2. melléklet a 15/2022. (...) önkormányzati rendelethez 

 

„4. melléklet a 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelethez 

 
Önkormányzati tulajdonú létesítmények más célú igénybevételének díjai 

2023. január 1-jétől 
 

 A B C 
 Létesítmény Helyiség / időszak Igénybevétel díja 

1. Művelődési Központ  nagyterem 5 000 Ft/óra 
2. zeneterem 3 000 Ft/óra 
3. zeneterem a Harmónia 

Alapfokú Művészeti 
iskola részére 

2 000 Ft/óra 

4. számítógépes oktatóterem 3 000 Ft/óra 
5. aula 3 500 Ft/óra 
6. Polgármesteri Hivatal tanácsterem  7 000 Ft/óra 
7. tanácsterem helyi civil 

szervezetek részére 
3 500 Ft/óra 

8. Egyéb létesítmények helyiségei  3 000 Ft/óra 
9. Műfüves sportpálya hétköznap 14.00-18.00 6 500 Ft/óra 
10. hétköznap 18.00-22.00 7 000 Ft/óra 
11. hétvégén 10.00-16.00 6 500 Ft/óra 
12. hétvégén 16.00-22.00 7 000 Ft/óra 
13. világítás 2 000 Ft/óra 
14. Tornacsarnok csapatjáték számára                     6 000 Ft/óra  

(előre fizetés esetén  
20 % kedvezmény) 

15. Sportpályák  egyedi megállapodás 
alapján 

 
 


